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Referat fra Bestyrelsesmøde den 14. juni 2011 
 

 
Deltagere  : Karsen T. Rasmussen, Niels Jørgen Jacobsen, Britta Sørensen  
    Gunnar Nielsen og Sanne Nielsen.   
Afbud  : Ingen.  
Referent  : Sanne Nielsen  
Næste møde : Den. 8. juli 2011 hos Gunnar og  

  den 15. august 2011 hos Karsten.  
 
 
1. Referat fra mødet den 9. april 2011   
 
Godkendt.  
 
2. Post til/fra foreningen  
 
Modtaget post:  Brev fra Boligforeningen på Langelandsvej med orientering om   
   formandsændring. Karsten fremsender et ”tak for info” brev.  

 
Ordrebekræftelse på domænenavn.  Kopi fremsendes til Kim 
Thomsen.  
 
Modtaget regning fra Ledon vedr. udskiftninger af div. På 
legepladser.  

 
Opringning vedr. SLA’s manglende græsslåning på 
Langelandsvej 

 
Henvendelse fra Langelandsvej vedr. Haderslev Kommunes 
overtagelse.  

 
Henvendelse vedr. refusionsopgørelse ifm. salg af ejendom. 

 
Henvendelse vedr. klipning af vildthegn v/ Årøsund Landevej 

 
Henvendelse fra Tåsingevej vedr. TV box der efter sigende 
skulle stå i skel. Karsten tager et møde med grundejeren.  

 
Tåsingevej – Henvendelse vedr. legeplads og udarbejdelse af 
fodbold mål.    

 
 

3. Regnskab/Budgetopfølgning  
 
Status på kontingent inddrivelse – 4 sager er fremsendt til inkasso.    
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Udgifter og indtægter siden sidst blev gennemgået.   
 
Gennemgangen blev taget til efterretning.  
 
 
4. Opgaver 
 

• Hjemmeside  
 
Når domænet er overdraget vil det konkret arbejde gå i gang. Det forventes at 
den nye hjemmeside kan gå i luften til i sommeren 2011.  
 

• Status på program udvalgsgruppen 
 

Orientering fra programudvalget v/Sanne. Der er udarbejdet en info pjece til 
alle beboere og denne vil blive udsendt hen over sommeren til en 3-4 ugers 
høringsperiode.  
 
Britta sender filen i trykken og laver fordelingsnøgle til bestyrelse og 
programudvalg.   
 

• Møde med Haderslev Kommune 
 
På mødet med Haderslev Kommune blev en lang række punkter gennemgået 
og drøftet: 
 
Overtagelse af etape 4 og 5  
Chikaner fra stier og veje – også ved skolevejen  
Bump på Langelandsvej   
Legeplads ved etape 4 og 5   
Vand- og afvandingsproblemer i etape 5  
Overkørsel ud til Årøsund Langelandsvej  
Udkørsel fra ejendom ved Årøsund Landevej  
Græsareal ved skolesti – pasning heraf  - eng eller plænegræs? 
Brakmark ved Tåsingevej  
Skolesti og udkørsel fra Hjortøvej til Olufskærvej  
Skolevej ved Bjørnøvej til Starup Skole - snerydning og belysning 
Skolesti ved Brorsbølvej fra børnehaven til Starup Skole. Chikaner fra 
Tåsingevej og ud til stier   
Bestilling af nyt kort over området  
 
Der afventes et referat fra Haderslev Kommune. Bestyrelsen vil gerne have, at 
der afvikles et møde med repræsentanten fra Haderslev Kommune med henblik 
på at der følges op på mødet og punkterne i referatet.    
 

• Legepladser 
 
Den store legeplads på Tåsingevej – Toppen af legepladsen er ikke OK og den 
fjernes af beboerne i området. Ledon anmodes om at fremsende en bekræftelse 
på, at det er juridisk (sikkerhedsmæssigt) OK at skære toppen af.  
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Drejøvej – Legetårnet er knækket og faktisk er det hele rådden. Tilbud er 
indhentet. Gyngerne er skiftet. Ruchebanen kan genbruges et andet sted.  
SLA anmodes om at sende et tilbud på opsætning og nedtagning af det gamle 
inkl. original materiale.  
 
Legeplads ved etape 4 – 5 skal etableres. Der er indhentet tilbud fra Ledon på 
”inventaret” inkl. opsætning. De økonomiske aspekter (med Haderslev 
Kommune) skal afklares snarest muligt.  
 
Legepladsen på Langelandsvej er repareret efter hærværk.  
 
Siøvej – legepladsen bliver ikke brugt. Fodboldmålene og gyngerne er helt 
rådne og skal fjernes.     
   

 
• Opfølgning fra Referatet fra generalforsamlingen   

 
31. maj 2011 – Drøftelse med Arkil. Bump/overkørsler ved Tåsingevej blev 
drøftet og Thurøvej og Mølleparken skal asfalteres. Revner i asfalten skal lappes 
inden ny asfalt lægges/fugning. Karsten rykker for løsningsmuligheder fra Arkil 
– modtages disse ikke vil bestyrelsen kikke efter alternative leverandører.   
 
Cementkummer ved Hjortøvej, Tåsingevej og mellem Lyøvej og Ærøvej. Fjernes 
disse vil trafiksikkerheden falde. Skal disse blive stående skal de males og 
beplantes med blomster. LMK, Arkil og SLA anmodes om alternative 
løsningsmuligheder.  
 
Fodboldmål er opsat ved børnehaven.  
 
Sne rydning og skolevej – sagen følges op på møde med kommunen.  
 
Skraldespande. Brosbølvej/skolestien – lige over for mølleparken opsættes der 
en skraldespand. SLA kontaktes vedr. deres vurdering for behov for flere i 
området. 
 
Overkørsler – sagen drøftes med Haderslev Kommune.  
 
Internet hastighederne efterlever ikke de i kontrakten lovede hastigheder.  
Karsten rykker for et svar for håndtering af denne sag hos GodTone.  
 
     

5. Nyt fra/set i området 
 

• Vejskilte – i visse områder trænger skiltene til vask og rens. Det er ikke vores 
oplevelse at der er skilte i området der mangler eller er skæve/bøjede. Gunnar 
ordner dette.   
 

• Biler, campingvogne og både må ikke holde permanent parkeret på veje. Disse 
SKAL parkeres på egen grund.  
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6. Næste møde  
 
Den. 8. juli 2011 hos Gunnar  
Den 15. august 2011 hos Karsten  
 
7. Eventuelt  
Den kære mast på Strynøvej er endnu ikke fjernet – GodTone har nu i flere år lovet at 
dette ville ske… Karsten rykker endnu engang!  


